

申请编号:		

入会申请表

申请人/组织名称	会员类型(请选择下列选项之一):		
	□ 企业会员		
	□ 团体会员		
	□ 个人会员		
通讯地址			
联系电话	邮箱		
以下部分为申请人为 企业会员 填写			
负责人姓名	职位(请附上自由格式的负责人简历)		
公司简介和业务活动(公司名称,成立时间,公司地址,公司规模,主营业务,未来计划等300字内容)			
以下部分为申请人为团体会员填写			
负责人姓名	职位(请附上自由格式的负责人简历)		

团体简介和业务活动(团体名称,成立时间,团组,未来发展方向等300字内容)	体类型,团体宗旨,发展历史,主要业务及活动介
以下部分为申请人为 个人会员 填写	
个人简介和业务活动(证件照片,个人简介,教 领域等 300 字内容) 3.5cm*4.5cm	育背景,职业经历,证书与荣誉,当前职位,专长
推荐人	日期

注:

- 1、申请人填写本申请表并签字后,视为将遵守 AIEC 协会的规章制度,履行会员义务。
- 2、申请人所提供的信息如有任何更改,请通知协会办事处。
- 3、个人会员指以个人身份加入组织的个体;企业会员是指以公司或企业的身份加入组织的法人实体;团体会员指以某个团体或组织的名义加入的会员,可以是协会、俱乐部、非营利组织等。
- 4、本协会获取的会员信息将严格保密,仅用于审核之用途。



MEMBERSHIP APPLICATION FORM

Applicant Name / Entity Name	Membership Type (Please select one of the following options): Corporate Member Group Member Individual Member	
Mailing Address		
Contact Phone Number	Email Address	
The following section is to be filled out by CORPORATE	MEMBER applying.	
Person in Charge Name	Position (Please attach a free-format resume of the person in charge)	
Company Overview and Business Activities (Company nammain business activities, future plans, etc., 300-word contents)	t)	
The following section is to be filled out by GROUP MEMBER applying.		

Person in Charge Name	Position (Please attach a free-format resume of the person in charge)	
Group Overview and Business Activities (Group name, esta	hlichment data group type group purpose development	
history, introduction of main activities and business, future		
The following section is to be filled out by INDIVIDUAL MEMBER applying.		
Personal Overview and Business Activities (Identification photo, personal profile, educational background, professional experience, certifications and honors, current position, areas of expertise, etc., 300-word content)		
3.5cm*4.5cm		
Referrer	Date	

Notes:

- 1. After the applicant fills out and signs this application form, it is considered that they will abide by the rules and regulations of the AIEC Association and fulfill member obligations.
- 2. If there are any changes to the information provided by the applicant, please notify the association's office.
- 3. Individual members refer to individuals who join the organization as individuals; Corporate members are legal entities that join the organization as companies or enterprises; Group members refer to members who join in the name of a group or organization, which can be associations, clubs, non-profit organizations, etc.
- 4. The association will strictly keep the member information confidential and use it solely for the purpose of review.



申	請番	号.	:	

入会申請書

申請者名 / 団体名	会員種別(以下のオプションから一つを選択してください:	
電話番号	メールアドレス	
以下の部分は 企業会員 が記入する		
責任者氏名	役職(責任者のフリーフォーマットの履歴書を添付してください)	
会社概要および事業活動(会社名、設立年月日、画など、300字程度の内容)	会社住所、会社規模、主な事業内容、今後の計	
以下の部分は 団体会員 の申請者が記入する		
責任者氏名	役職(責任者のフリーフォーマットの履歴書を添付してください)	

団体概要および事業活動(団体名、設立年月日、団体タイプ、団体の目的、発展歴史、主な業務 及び活動紹介、今後の発展方向など、300 字程度の内容)		
以下の部分は 個人会員 の申請者が記入する		
個人履歴および事業活動(証明写真、学歴、職品 300 字程度の内容)	歴、資格及び栄誉、現在の職位、専門分野など、	
3.5cm*4.5cm		
紹介者名:		
	日付:	

注:

- 1、申請者がこの申請書を記入し、署名または捺印した後、AIEC 協会の規則を遵守し、会員の義務を 果たすとみなします。
- 2、申請者が提供した情報に変更が生じた場合は、協会の事務局に通知してください。
- 3、個人会員とは、個人として組織に加入する個人を指します。企業会員とは、会社または企業として 組織に加入する法人を指します。団体会員とは、ある団体または組織の名義で加入する会員を指し、 協会、クラブ、非営利団体などがあります。
- 4、本協会では、取得した会員情報は厳重に秘密にし、審査の目的のみに使用します。